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Kfm 10/6 
 
 
 
 
 
Kfm § 1 Dnr 13/Ks168  940 
Interpellation ställd till kommunalrådet Åke Nilsson gällande 
omprövningen av Vojmsjöns och Vojmåns regleringstillstånd. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Alliansen i Vilhelmina genom Göran Jonzon, KD, inkommer med 
interpellation ställd till kommunalrådet Åke Nilsson gällande 
omprövningen av Vojmsjöns och Vojmåns regleringstillstånd. 
 
” Efter avslutad folkomröstning beträffande förslaget om överledning av 
80 % av Vojmåns vatten till Stalons turbiner, tog Gunnar Hörnlund och 
Åke Nilsson initiativ för att få till stånd en omprövning av rådande 
tappningsregimer, och för att tillskapa fri förbivandring för fisk förbi 
dammbyggnaden i Nyluspen. 
 
En resa till Kammarkollegiet blev för dessa båda kommunens företrädare 
den första åtgärden, för att tillmötesgå den röstmajoritet som undanbad 
sig vidare exploatering av Vojmån.  
Därefter har frågan inte varit föremål för någon avrapportering i 
fullmäktige. 
 
För bevarande och restaurering inom hela avrinningsområdet, har det 
bildats en paraplyorganisation under namnet ÅFF Fiskeråd (ideell fng.), 
dit många av Ångermanälvens ca 150 fiskevårdande organisationer 
anslutit sig. 
 
Saken: 
ÅFF Fiskeråd har under 2012 uppvaktat tillsynsmyndigheterna inom 
Länsstyrelserna i både Västerbotten och Västernorrland ihop med 
respektive Länsråd, för att få till stånd en fungerande tillsyn över 
regleringsföretagets ageranden. 
Som vi  länge har anat, har regleringsföretaget ÅVF överträtt givet 
åläggande och åsidosatt regleringsbestämmelserna i regleringstillståndet. 
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Kfm § 1   (forts) Dnr 13/Ks168  940 
Interpellation ställd till kommunalrådet Åke Nilsson gällande 
omprövningen av Vojmsjöns och Vojmåns regleringstillstånd. 
 
Detsamma har även konstaterats av både Kammarkollegiets och 
Länsstyrelsens jurister, varför Lst Västerbotten nu utfärdat föreläggande 
för ÅVF att inkomma med ny tillståndsansökan, i enlighet med 
bestämmelserna i tidigare domar. Senaste datum för ny tillståndsansökan 
är satt till 20 dec 2013. 
 
Saken kommer därmed att prövas enligt 1999 års miljöbalk i Mark- och 
miljödomstolen och icke längre enligt den föråldrade 1918 års 
vattenlagen. Vi har därför en unik möjlighet att ställa krav på 
miljöanpassningar som kan återskapa förstörda habitat längs Vojmån och 
införande av ekologiska tappningsregimer för Vojmsjön. 
 
Vår fråga till kommunalrådet: 
 
Vad har sittande majoritet gjort för att föra omprövningen framåt sedan 
besöket på kammarkollegiet och vad avser Vilhelmina kommun att göra 
med anledning av Länsstyrelsens föreläggande?” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att interpellationen får ställas. 
 
Åke Nilsson meddelar att interpellationen kommer att besvaras vid 
kommunfullmäktiges kommande sammanträde 2013-06-10. 
-- 
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Kfm § 2 Dnr 13/Ks93  940 
Avsägelser. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Ordföranden meddelar att Conny Olofsson (S) och Ann-Kristin Norman 
(S) har inkommit med avsägelser av politiska uppdrag efter det att 
handlingarna till kommunfullmäktiges sammanträde skickats ut. 
 
Ordföranden prövar om dessa två ärenden kan behandlas vid dagens 
sammanträde. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR ENHÄLLIGT 
 
att godkänna att ärendena tas upp vid dagens sammanträde. 
------
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Kommunstyrelsen 
 
 
 
 
Kfm § 3 Dnr 13/ks62  940 
Medborgarförslag – Ortsnamn 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-03-22 
Astrid Marie Eriksson Ottosson Wikström inkommer med 
medborgarförslag. 
 
”Har tänkt på detta med ortsnamn 
Vilhelmina samhälle ligger på ett näs mellan Volgsjön och Baksjön och 
Sagavägen går genom samhället. 
1.  
Mitt förslag är att sätta en ”logo” med SagaNäs framför Vilhelmina eller 
snett ovanför eller efter. Ett annat förslag är att döpa om samhället till 
SagaNäs och sätta Vilhelmina som en ”logo”. 
 
Jag har också tänkt på detta med att använda sig av namnet SagaNäs och 
kanske det går att göra samhället till ett Sagolikt Näs att stanna till på, på 
sträckan längst efter Sagavägen. 
 
”Alice i Underlandet” ”Karlsson på Taket” ”Sampo Lappelill” och varför 
inte en sorts ”Pippi Långstrumps Hus” ”. 
 
K G Abramsson yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att överlämna 
ärendet till kommunstyrelsen för besvarande. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna ärendet till kommunstyrelsen för besvarande. 
----- 
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Kommunstyrelsen 
 
Kfm § 4 Dnr 13/Ks97  940 
Medborgarförslag – uppmärksamma speciella dagar i almanackan. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Medborgarförslag har inkommit från Astrid Mari Eriksson O, Wikström 
 
”Jag har ofta tänkt på att vi bör uppmärksamma de speciella dagar som är 
uppsatta i almanackan. 
Idag till exempel så är det Kronprinsessans namnsdag. En annan dag så 
är det Kungens namnsdag, Internationella kvinnodagen, 
Brottsofferdagen, Vårdagjämningen, FN dagen m m. 
Det skulle också kunna ihågkommas andra änders nationaldagar. Allt 
finns redan fördelat på olika dagar i almanackan. 
 
Tänk om vi (ja jag skriver vi) skulle kunna ha en plats ute i centrum 
någonstans, där det går att lyfta fram och ihågkomma enligt almanackan 
speciella dagar. 
 
Några stora bilder som beskriver och en text. Kanske med en flagga eller 
en vimpel, samt att platsen nedanför kan göras till en plats för 
allmänheten att lägga blommor, ställa ett ljus eller annat för att 
ihågkomma. 
 
Kanske platsen kan vara i närheten av Maj Statyn i skolparken? 
 
Går det att registrera detta mitt förslag som Medborgarförslag:” 
 
K G Abramsson yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att överlämna 
ärendet till kommunstyrelsen för besvarande. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Abramssons förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna ärendet till kommunstyrelsen för besvarande. 
----- 
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Kfm § 5  
Ekonomisk redovisning 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck som 
redovisar att likviditeten 2013-04-19 uppgick till 17,2 Mkr. 
Värdepappersportföljen hade per 30 mars 2013 ett värde på 74,1 Mkr. 
Lönekostnadsutvecklingen för första kvartalet 2013 hade samma 
omfattning som året dessförinnan. 
 
Ulf Grahn yrkar 
att de ekonomiska redovisningarna till fullmäktige ska medfölja de 
utsända handlingarna till fullmäktigeledamöterna, 
 
att presentationen av den ekonomiska redovisningen görs med stöd av 
visuell presentation under fullmäktigesammanträdet. 
 
Åke Nilsson yrkar avslag på Grahns förslag. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Göran Jonzon. 
 
Efter avslutad överläggning ställer ordförande Ulf Grahns förslag mot 
Åke Nilssons avslagsyrkande. 
 
Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat avslå Grahns förslag. 
 
Reservation mot beslutet anförs av Jonny Kärkkäinen, Göran Jonzon, 
Rickard Norberg, samtliga KD, Ulf Grahn och Robert Svensson, båda C, 
samt Maria Lundqvist och Kenneth Jacobsson, båda PA. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avslå Ulf Grahns yrkande, 
 
att i övrigt notera redovisningen. 
----- 
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Kommunstyrelsen 

 
 
 
 
 
Kfm § 6 Dnr 13/Ks17  940 
Motion ang. landsbygdssäkring av beslut i Vilhelmina kommun. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Motion har inlämnats från Maria Kristoffersson, C, ang. 
landsbygdssäkring av beslut. 
”Centerpartiet strävar efter att skapa förutsättningar för en hållbar tillväxt 
i hela landet. På landsbygden och i tätorterna, för kvinnor och män. Vi 
vill tillvarata landsbygdens unika potential och ge alla människor 
möjlighet att växa och utvecklas av egen kraft och efter egen strävan. 
 
Centerpartiet vill att alla beslut ska landsbygdssäkras, dvs att politiken 
innan beslut tas ska ta fram hur beslutet kan påverka landsbygden, 
positivt eller negativt. Motionen hoppas på att fullmäktige beslutar att 
införa landsbygdssäkring som ett sätt att se till att även vi tar beslut som 
gagnar alla medborgare utan att göra skillnad och se till att de politiska 
beslut som tas blir rättvisa och val grundade utifrån ett geografiskt 
perspektiv. Det får inte vara så att vi tar beslut som gagnar tätorten och 
missgynnar landsbygden. Vi måste vara säkra på att de beslut som tas 
hanterar medborgarna rättvist oavsett var de bor i vår kommun. 
 
Politiska beslut får ofta andra konsekvenser för landsbygden än vad de 
får för tätorten. Det betyder att politikens konsekvenser för de som bor 
utanför tätorten måste bedömas. Det kan handla om invånarnas 
levnadsförhållanden, trivsel, service, hälsa, infrastruktur, tillgänglighet 
med mera. 
 
Centerpartiet och regeringen har infört så kallad landsbygdssäkring vid 
regeringsbeslut och att det nu är dags för en sådan även för politiska 
beslut som tas i landsting och kommuner.  
 
Den kallas för Fälldinmodellen eller Flataklocksmodellen. 
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Kfm § 6 (forts) Dnr 13/Ks17  940 
Motion ang. landsbygdssäkring av beslut i Vilhelmina kommun. 
 
Landsbygdsperspektivet kan enklast vävas in i beslutsprocessen genom 
frågor som: innebär beslutet att det blir lättare eller svårare att bo på 
landsbygden, innebär beslutet att det skapas fler eller färre jobb på 
landsbygden? Eller andra typer av frågor som är viktiga för den regionala 
agendan i ett längre perspektiv. Genom att införa landsbygdssäkring så 
ökar möjligheterna för en hållbar utveckling i hela vår kommun. 
 
Centerpartiet yrkar därför 
 
att Vilhelmina kommun inför landsbygdssäkring av alla politiskt fattade 
beslut för att därigenom bidra till en hållbar utveckling på landsbygden.” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
----- 
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Kommunstyrelsen 
 
 
 
Kfm § 7  Dnr 13/Ks113  940 
Motion till kommunfullmäktige Vilhelmina Stenladugården vid Norge-
farargården Klimpfjäll. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-04-22 
Motion ang. stenladugården vid Norgefarargården Klimpfjäll har 
inkommit från Ewa Hed. 
”Under mina drygt 30 år vid Norgefarargården i Klimpfjäll har jag sett 
utvecklingen i ett gammalt kulturhus och behoven som ökar i takt med 
turistströmmarna. 1982 när jag öppnade Norgefarargården hade jag öppet 
en vecka – idag har jag öppet flera månader om året (och tar emot 
bokningar året runt) för att kunna ta emot gäster från hela världen. 
Marknadsföringen sker via hemsidor, facebook, annonser och helt enkelt 
att gästerna sprider vidare rekommendationer efter att ha besök gården. 
Jag har anpassat mig efter de ökade behoven och efterfrågan genom att 
ha en gårdsbutik inne i det gamla stallet för höstar. Detta användes förr 
för de hästar som kom och gick med människor längs den historiska 
Norgefararleden. Att göra om stallet till gårdsbutik var en idé jag fick 
från ett besök på Shetlandsöarna där de tar tillvara alla gamla byggnader 
för att göra det till levande museer av alla de slag. Inget ska rivas. Efter 
att gårdsbutiken kom till kan en eller flera bussar och grupper stanna och 
se sig omkring, bli guidade, medan andra hälften av gruppen får äta och 
fika. Eljest skulle det inte gå. 
Norgefarargården har utvecklats så att jag törs påstå det är ett av de 
populäraste besöksmålen i kommunen. Därför har tiden kommit 
dithän att den ruin som ligger bredvid gården bör bli återuppbyggd. 
 
Denna ruin var en gång en präktig stenladugård, unik för bygden 
eftersom gårdens ägare hade det bättre ställt ekonomiskt och kunde kosta 
på sig en iögonenfallande ladugård för sina ”kräk”. Bonden, Olov 
Holmgren, skröt att hans ladugård var så stor att om en kviga blev 
betäckt innan hon gick in i den hade hon kalvat innan hon kom ut på 
andra sidan. De äldre byborna minns sådana skämt och framförallt den 
fina ladugården, som nu ligger som en sorglig syn i ett trassel av stockar, 
stenar och småbjörkar. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 11 
Kommunfullmäktige   2013-04-22 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 7 (forts) Dnr 13/Ks113  940 
Motion till kommunfullmäktige Vilhelmina Stenladugården vid Norge-
farargården Klimpfjäll. 
 
En återuppbyggnad av denna stenladugård vore positivt inte bara för det 
historiska bevarandet och utvecklingen av en av kommunens populäraste 
turistmål. Den skulle också kunna fungera som en lokal anpassad till 
större grupper och för hela bygden. Slitaget på Norgefarargården är 
oundviklig efter de hundratals människor som besöker den varje 
sommar. Golven på övervåningen buktar och de yttre lagren slits ned av 
skor, rullstolar och regn och snö som dras in. När musikkvällar 
arrangeras eller stora bussgrupper ska fika får alla trängas eller äta i 
omgångar. Visst är det roligt att så många vill besöka gården, men ett hus 
från 1800-talet har sina begränsningar. 
En större lokal i stenladugården skulle avlasta gården oerhört mycket och 
kunna ordna arrangemang som nu är omöjligt eller mycket svår och 
trångt i Norgefarargården. Givetvis skulle en återuppbyggnad inte bara 
gynna gårdens verksamhet och bevarande, genom utställningar och 
kanske en museiverksamhet kan lokalen fungera som samlingsplats för 
hela lokalhistorien. Om nybyggare och samers strapatser på 
handelsfärder i vårt gränsområde. Sverige och Norge. Kultsjödalen-
susendal. Vilhelmina-Hattfjelldal. 
 
I Vilhelmina kommun finns det många smultronställen. Med fjäll, 
skogar, sjöar samt ett enormt natur och rikligt friluftsliv. Vi har fina 
lokaler med nya inslag samt med historiska inslag inne på samhället. Den 
nya Vilhelmina arenan är ett exempel på att vi vill satsa på framtiden. 
Utvecklingen och näringen är viktig för att folk ska trivas och kunna 
nyttja sina fritidsintressen, kulturen och trivseln där vi kan mötas och ha 
trevligt tillsammans. 
 
En uppbyggnad av stenladugården vore ett viktigt steg i denna 
riktning. 
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Kfm § 7 (forts) Dnr 13/Ks113  940 
Motion till kommunfullmäktige Vilhelmina Stenladugården vid Norge-
farargården Klimpfjäll. 
 
Jag hoppas att Vilhelmina ser positivt på och förstår bredden hur viktig 
denna byggnad blir för området. Utställningar inryms och det kan vara 
öppet hela året. Samtidigt med återuppbyggnaden kan kurser och 
utbildningar för unga ske i konsten att timra och belägga med sten som 
ursprunget var. Ett gammalt hantverk som ger framtida jobb. Genom 
fotodokumentation kan projektet bevaras och spridas vidare i någon 
form. Det är nock inte varje dag en gammal stenladugård byggs! 
 
Därför föreslår jag 
 
att: Bygdemedel ska användas till uppbyggnaden av stenladugården. Det 
är här uppe mellan fjällen bygdemedlen ska användas som gagnar alla. 
 
att: Snarast och med det fortaste raket fart kommunen ser positivt på 
projektet ”STEN” Klimpfjäll och att påbörja projektet 2013. ”  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
---- 
 
 
 
 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 13 
Kommunfullmäktige   2013-04-22 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
Kfm § 8 Dnr 13/Ks114  940 
Motion – Saxnäsgården seniorboende, ett unikt fjällnära! 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Kultsjödalens S-förening inkommer med motion Saxnäsgården 
seniorboende, ett unikt fjällnära!. 
 
”Vi i Kultsjödalens S-förening har under lång tid oroat oss över den 
negativa utvecklingstrenden som råder vid Saxnäsgårdens äldreboende. 
Avvecklingen och neddragningarna får inte fortsätta längre! Den 
bakomliggande problematiken och svårigheterna det brottas med är 
givetvis känd för oss, men det påvisar bara nödvändigheten att våga 
tänka nytt föra tt finna framgång. 
 
Problemet är att hälften av de totalt 25 lägenheterna som idag finns på 
Saxnäsgårdens äldreboende står tomma eller används till förrådsutrymme 
för annat. Samtidigt som underlaget av äldre ortsbor i dalgången är för 
litet för att kunna fylla upp dem. Även om ortsborna alltid ska stå i 
förtur. 
 
Kultsjödalens S-förening har därför arbetat fram ett förslag som har goda 
förutsättningar att vända denna nedåtgående spiral till någonting positivt 
istället. 
 
Vårt förslag innebär att vi i samarbete med Saxnäsgården kompletterar 
dagens äldreboende med ett seniorboende. Ett tryggt boende i den unika 
fjällmiljö som vi kan erbjuda här i Saxnäs. Till detta nya boendet vill vi 
även ge möjligheter att öppna upp för ansökningar från hela Sverige till 
vår vackra dalgång och kommun. 
 
Lyckas vi med våra föresatser ska en naturlig cirkulation från pigga och 
självgående pensionärer med eget seniorboende, till sjuka och 
vårdnadskrävande äldre vid livets slutskede. Ökar beläggningen på 
äldreboendet säkras dagens hotade vårdplatser och jobb inom yrket, 
samtidigt som man lägger grunden för nya arbetstillfällen i dalgången 
och kommunen. 
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Kfm § 8     (forts) Dnr 13/Ks114  940 
Motion – Saxnäsgården seniorboende, ett unikt fjällnära! 
 
Till en början lär det vara sportstugeägare och hemvändare som först 
söker sig hit, men vi tror det finns många runtom i landet som också 
skulle lockas av att framleva sin ålderdom i det unika seniorboende i 
fjällmiljö som vi vill skapa här. Inte minst sedan ägarna till 
Saxnäsgården vill medverka till att erbjuda seniorboende, 
turistanläggningens alla aktiviteter och bekvämliga faciliteter som 
restaurang, hobbylokal, träningslokal, vadbassäng, spa etc finns redan 
idag. Sedan har vi fjällnaturen runt knuten med all dess rekreation och 
avkoppling, både sommar som vinter. 
 
Tanken är att pensionärerna slussas in allt eftersom det finns lediga 
lägenheter, med början i ett aktivt seniorboende där möjlighet till uppköp 
av olika sorters tjänster finns. När sedan den tiden kommer då orken att 
klara sig själv är bristfällig, slussas man över till normal äldrevård. På 
detta sätt säkras en mycket viktig arbetsplats i dalgången, samtidigt som 
våra äldre kan se fram emot vård i närområdet och en chans för folk 
utifrån att flytta hit. 
 
Vi i Kultsjödalens S-förening vill erhålla stöd från Vilhelmina 
arbetarkommun i denna för kommunen unika möjlighet att utveckla 
äldreomsorgen i kommunen och att ärendet skickas vidare till 
kommunstyrelsen för vidare beredning.” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att inte uppta ärendet till prövning då motionen inte uppfyller fastställda 
formkrav. 
----
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Kommunstyrelsen 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 9 Dnr 13/Ks131  940 
Motion – HIT flytt vi! 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Mikael Danielsson, Saxnäs, S inkommer med motion hIT flytt vi!. 
 
”Att vår kommun nu genomgår ett stålbad är ett faktum. Sågens 
nedläggning är ett hårt slag och det är inte förvånande om vi känner en 
negativ strömning som förlamar och förhindrar positiva tankar. Det är 
vid sådana tillfällen viktigt att vi lyfter blicken och ser framåt, samlar oss 
och formar en vision om hur vår kommun skall utvecklas och 
framförhållning till framgång och positiv anda. 
 
Listan på negativa effekter som ligger framför oss är inte svår att göra, 
men om vi istället lyfter fram positiva styrkor ser bilden annorlunda ut. 
Denna lista är många gånger svårare att göra men punkterna finns där 
likväl. 
 
Stark tillväxt inom besöksnäringen, låga kostnader för boende och 
lokaler, lägre löner i jämförelse med storstadsregioner, nära till naturen 
och frilftslivet, lugnare tempo, (livskvalitet), många unga utflyttare som 
vill flytta tillbaka om jobb finns, underbara kommunmedborgare med 
båda fötterna på jorden, bra infrastruktur med utbildning, omsorg och 
satsningar på sjukstugan mm. Därtill stor andel fritidshusägare som 
redan har ett boende och en koppling till kommunen, och som i vissa fall 
driver både små och stora företag på den nuvarande hemorten men har 
hjärtat här i vår kommun. 
 
Nu växer bilden fram av en kommun med konkurrenskraft, livskvalitet 
och människor med ett innehåll. Men då kommer den självklara frågan: 
Hur ökar vi sysselsättningen och inom vilka områden skall vi så för att 
senare skörda? 
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Kfm § 9 (forts) Dnr 13/Ks131  940 
Motion – HIT flytt vi! 
 
Om vi försöker tyda kristallkulan så växer en bild fram som pekar på IT-
sektorn som något som kommer att växa enormt inom handel, support, 
försäljning m m. Om tio år kommer vi sannolikt inte att känna igen oss 
på detta område utifrån dagens måttstock. Detta är en sektor som kräver 
säkerhet, snabbhet och trygghet i form av fiberkabel. Idag kan vi se en 
tendens till att företag inom denna sektor känner av en konkurrens där 
efterfrågan från kunder är låga kostnader, hög kvalitet, trygga och snabba 
för bindelser. Företagen ser sig omkring under sämre tider och är mera 
öppna för förändringar. Även de förbereder sig för en ny tid där bl a e-
handeln kommer växa enormt. Där skall vi finnas med och visa upp oss. 
 
Nu infinner sig detta faktum att vi i Vilhelmina satsar på fiberbaserad 
infrastruktur och faktiskt sticker ut som en region tillsammans med en 
del av våra grannkommuner, som erbjuder full tillgång till bredband med 
hög kapacitet och säkerhet. Idag finns det i praktiken bara 12 kommuner 
i landet som klarar kvalitetskrav, varav ett flertal finns i vår närhet. 
Bredbandsforums nya bredbandsindex visar idag att i över 150 
kommuner saknas i praktiken snabba uppkopplingar. 
 
Detta faktum ger oss ett försprång i landet för att skapa 
sysselsättning inom IT-sektorn och bli en ledande region och 
kommun på detta område. Men detta försprång kommer vi inte 
inneha för alltid, vilket gör att vi måste ge denna fråga högsta 
prioritet nu! 
 
Just nu genomgår landet en djup lågkonjunktur och den kloke tänker ”nu 
förbereder vi oss för vändningen”. Det är precis det vi skall göra och 
detta gör även nya och gamla aktörer på marknaden. 
 
Vi skall göra en inventering i hela kommunen för att peka ut lämpliga 
lokaler, både kommunens och privata, i syfte att verka för robusta (se 
PTS definition) IT-hotell och redundanta fiberförbindelser i attraktiva 
miljöer både på tätorten och utanför för att bredda näringslivet och 
sysselsättningen.  
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Kfm § 9 (forts) Dnr 13/Ks131  940 
Motion – HIT flytt vi! 
 
Vi har ett behov av att bredda näringslivet i kommunen där det finns 
stark tillväxt, typexempel inom besöksnäringen där gräset växer snabbare 
om vi göder. 
 
Vi skall påskynda utbyggnaden av fiber västerut och till kommunens 
”vita fläckar”. Vi har idag fiberkabel till Stalon. 
Vi skall söka finansieringslösningar på kort sikt med stöd av 
genomarbetade förstudier (ex infrastrukturplaner) och på lång sikt i 
RUS-arbetet, samt öka samarbetet i regionen för att stärka profilen och 
strukturen. 
 
Vi skall göra en inventering bland våra fritidshusägare om vad som krävs 
för att värva en del av dessa till vår kommun, och även inhämta deras 
tankar om framtiden i kommunen. Fritidshusägarna har redan en bostad 
och då oftast i den västra delen av kommunen som kan, om de vill, 
kvarstå som fritidshus eller bli deras permanentboende. 
 
Vi skall ge Malgomajskolan i uppdrag att starta ett flertal utbildningar 
och inriktningar för att öka kompetensen inom IT-området med sikte på 
handel, support, distansarbete, språk osv. 
 
Vi skall kontakta utflyttade kommunbor med fokus på de yngre och höra 
av de kan bidra med eller vad vi behöver göra för att locka hem våra före 
detta kommunbor för att nå målet HIT flytt vi! 
 
Vi ska bjuda in medborgare till seminarier och work-shops för att 
tillsammans forma vår framtid på detta område. 
 
Vi skall peka ut viktiga strategiska marknadsföringsinsatser för att locka 
till oss sysselsättning inom detta område. 
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Kfm § 9(forts) Dnr 13/Ks131  940 
Motion – HIT flytt vi! 
 
Vi ska locka fram utifrånperspektiv genom vår kontakt med 
fritidshusägare och före detta kommunbor. 
 
Vi ska bygga upp en kommun med många (och då med fokus på yngre) 
entreprenörer, lokalt ägande, ett bredare näringsliv och långsiktighet. En 
kommun med dynamik och unga människor samt ett hjärta som klappar 
för Vilhelmina kommun. 
 
Sågens nedläggning är ett hårt slag för vår kommun och tvingar oss att 
tänka nytt. Nu är tidpunkten att förändra strukturen i vår kommun och 
region. Sågens nedläggning ger oss även möjlighet till hjälp utifrån för 
att finansiera en satsning som denna på utbildning, inventering, 
målsökning, marknadsföring, delaktighet, regionsamverkan m m. 
 
Mot bakgrund av ovanstående yrkar jag: 
Att: kommunstyrelsen ges i uppdrag att ge IT sektorn högsta 

prioritet i arbetet att utveckla vår kommun framåt och möta 
framtidens behov och möjligheter, där styrning, inventering, 
kartläggning, infrastruktur-satsningar, riktlinjer, målsökning 
och strategier utformas inom denna sektor för att nå målet, 
landets ledande IT-centrum i enlighet med motionens syfte och 
intention. 

Att: Malgomajskolan och Lärcentrum ges i uppdrag att presentera 
en plan där kompetenshöjning inom denna sektor belyses och 
tryggas för att möta efterfrågan i regionen. 

Att: kommunstyrelsen tar initiativ till att ett IT råd initieras där 
hembygdsförankring, ungdom, brinnande intresse, kompetens 
samt geografisk spridning i kommunen är ledord. It rådet är en 
viktig del i vår satsning på att utveckla en för Vilhelmina 
kommun avgörande strukturförändring. 
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Kfm § 9 (forts) Dnr 13/Ks131  940 
Motion – HIT flytt vi! 
   
Faktum kvarstår, vi kan sköta e-handelssidor, distansarbete, support och 
uppbyggnad m m åt uppdragsgivare i hela världen med hög kompetens 
från regionen med loket 
 
Vilhelmina Kommun – landets ledande IT-centrum längst 
fram. ”  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
----- 
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Kfm § 10 
Ks § 16 
Au § 470 
Au § 482 
Kfm §117  Dnr 11/Ks425  940 
Motion om parboendegaranti, V 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-11-28 
Margaretha Löfgren, V, föreslår i motion att Vilhelmina kommun inför 
parboendegaranti på våra äldreboende; Åsbacka, Tallbacka, 
Saxnäsgården. 
 
”Att välja hur man vill lev, var man vill bo och med vem är i dag en 
självklarhet. Om man inte bor på ett av kommunens boenden, då gäller 
helt andra regler. 
Att få åldras tillsammans i samma lägenhet på ett av kommunens boende 
är tydligen inte lämpligt eller passande i Vilhelmina kommun, även om 
det finns lägenheter som väl är anpassade för två personer. 
Att tvingas leva åtskilda de sista åren bara för att vårdbehovet är större 
för den ena partnern är den andra innebär en stor påfrestning, inte minst 
genom den oro som det vållar att inte få vara nära den som är sjuk. 
Ett fortsatt liv tillsammans ger många äldre en ökad trygghet och 
livskvalitet, samtidigt kan det underlätta personalens arbete då oron och 
ångesten minskar hos den boende. Införandet av garantin kommer inte att 
innebära någon merkostnad för kommunen. Parboendet ska naturligtvis 
vara frivilligt, det finns många äldre som inte orkar med sin sjuke 
anhörige och ska då inte tvingas till ett gemensamt boende.”  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
----- 
Au 2011-12-13 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till socialnämnden att upprätta förslag till yttrande. 
----- 
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Kfm § 10 (forts) 
Ks § 16 (forts) 
Au § 470 (forts) Dnr 11/Ks425  940 
Motion om parboendegaranti, V 
 
Au 2012-12-11 
Yttrande i ärendet har upprättats av socialnämnden. 
”Rätten till parboende är lagstadgat från och med den 1 november 2012. 
Socialnämnden har tidigare under innevarande år tillgodosett önskemål 
om parboende och beviljat insatsen i särskilt boende.” 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att bifalla motionen 
 
att därmed förklara motionen besvarad 
----- 
Ks 2013-01-23 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att bifalla motionen 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
----- 
Kfm 2013-04-22 
Margaretha Löfgren tackar för motionssvaret. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bifalla motionen 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
----- 
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Ekonomi 
 
 
 
Kfm § 11 
Ks § 4 
Au § 438 Dnr 12/Ks393  940 
Reglemente för intern kontroll 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2012-11-13 
Förslag till reglemente för intern kontroll har upprättats. 
 
Den interna kontrollen syftar till att säkerställa en effektiv förvaltning 
och att undvika att allvarliga fel uppstår. Den interna kontrollen är 
ledningens verktyg för att styra och följa upp den egna verksamheten. 
Kontroller ska finnas och följas upp i organisationens rutiner och 
administration, redovisning och system. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar att 
 
att anta upprättat förslag till reglemente för intern kontroll.  
-- 
Ks 2013-01-23 
Yttrande i ärendet avges av Åke Nilsson, Anita Johansson och Ingrid 
Ericsson. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att anta upprättat förslag till reglemente för intern kontroll.  
-- 
Kfm 2013-04-22 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att anta upprättat förslag till reglemente för intern kontroll.  
-- 
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Kommunstyrelsen 
 
Kfm § 12 
Ks § 29 
Au § 28  Dnr 13/Ks25  266 
Årsredovisning 2012 – Skogssällskapet 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-01-29 
Skogssällskapet överlämnar årsredovisning avseende kommunens skogar 
för 2012. 
 
Årets resultat uppgår till 652.152 kronor. 
 
Av balansräkningen framgår att de likvida medlen uppgår till 716.699 
kronor. 
Av de likvida medlen kan 700.000 kronor överföras till kommunens 
konto, utan att detta inverkar på skogsförvaltningen för 2013. Detta 
enligt uppgift från Skogssällskapet. 
 
Ekonomienheten föreslår kommunstyrelsen besluta 
 
att godkänna Skogssällskapets årsredovisning för år 2012, 
 
att överföra 700.000 kronor till kommunens konto, 
 
att delge kommunfullmäktige årsredovisningen. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att godkänna Skogssällskapets årsredovisning för år 2012, 
 
att överföra 700.000 kronor till kommunens konto, 
 
att delge kommunfullmäktige årsredovisningen. 
-- 
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Kfm § 12 (forts) 
Ks § 29 (forts) Dnr 13/Ks25  266 
Årsredovisning 2012 – Skogssällskapet 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR  
 
att godkänna Skogssällskapets årsredovisning för år 2012, 
 
att överföra 700 000 kronor till kommunens konto, 
 
att delge kommunfullmäktige årsredovisningen. 
-- 
Kfm 2013-04-22 
Göran Jonzon yrkar att kommunfullmäktige bör uppdra till 
kommunstyrelsen att upprätta en jämförande s.k. benchmarking 
gentemot motsvarande förvaltningsvolymer. 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunfullmäktige bör återremittera ärendet för 
komplettering/utsändning av årsredovisningshandlingar till kommande 
sammanträde. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Kenneth Jacobsson och Jonny 
Kärkkäinen. Kärkkäinen yrkar bifall till återremissyrkandet. 
 
Efter avslutad överläggning prövar ordförande om ärendet ska avgöras 
idag eller om det ska återremitteras. 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat att återremittera ärendet. 
 
Därefter ställer ordförande Göran Jonzons förslag under proposition. 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat att bifalla förslaget. 
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Kfm § 12 (forts) Dnr 13/Ks25  266 
Årsredovisning 2012 – Skogssällskapet 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att återremittera ärendet för komplettering/utsändning av 
årsredovisningshandlingar till kommande sammanträde, 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att upprätta en jämförande s.k. 
benchmarking gentemot motsvarande förvaltningsvolymer. 
----- 
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Utbildningsnämnden 
Ekonomi 

 
Kfm § 13 
Ks § 42 
Au § 76  Dnr 12/Ks377  043 
Tilläggsanslag för projektering av nya förskoleavdelningar. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-03-12 
I skollagen har rätten till förskola skärpts, se 8 kap 5 §. Kommunen kan 
fortsättningsvis erbjuda Pedagogisk omsorg i form av familjedaghem 
men förskoleplatser behöver ses över. 
 
Utbildningsnämndens arbetsutskott har 2013-01-08, § 3 beslutat 
 
att hos kommunfullmäktige begära att få starta två förskoleavdelningar 
vid Tallmon som nyttjas i samarbete med dagbarnvårdare alternativt 
Familjecentral, 
 
att kostnadsberäkningen får kompletteras i efterhand inför 
kommunfullmäktige den 11/2 2013 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerat. 
 
Sammanställning av kostnader: 
Totalt för två avdelningar samt dagbarnvårdarlokal  3224 tkr 
Minskning av kostnad för 6 dagbarnvårdare á 400 tkr 
samt en halv samordnartjänst.                  2600 tkr 
 
Nettokostnad exklusive investeringar och elkostnad ca 650 tkr för helår, 
dvs 325 tkr för andra halvåret 2013. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTADE 
 
att uppdra till ekonomichefen att bereda ärendet till kommunstyrelsens 
sammanträde 2013-03-27. 
-- 
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Kfm § 13 (forts) 
Ks § 42      (forts) Dnr 12/Ks377  043 
Tilläggsanslag för projektering av nya förskoleavdelningar  
 
Ks 2013-03-27 
Utbildningsnämndens arbetsutskott har 2013-03-06, § 18 beslutat 
 
att uppdra till förvaltningschef Lena Oscarsson att komplettera den 
tidigare begärda utredningen av två avdelningar till tre 
förskoleavdelningar på Tallmon, 
 
att uppdra till förvaltningschef Lena Oscarsson att till arbetsutskottet den 
26/3 redovisa konsekvenserna för familjedaghemsverksamheten vid en 
utökning av antalet förskoleplatser med två eller tre avdelningar enligt 
förslag. 
 
Utbildningsnämndens arbetsutskott har i beslut 2013-03-26, § 25 
föreslagit 
 
att förslå kommunfullmäktige att utöka antalet förskoleplatser till c:a 50 
st på Tallmon. 
 
att investeringskostnaden, max 1 miljon, läggs på hyran under en 10-
årsperiod 
 
att utöka verksamheten vid Vågen med c:a åtta platser och 1,5 tjänst 
genom att hyra intilliggande lägenhet där investeringen, max 500 tkr, 
läggs på hyran under en 10-årsperiod 
 
att nödvändiga utomhusåtgärder som inte ryms i budget för 2013 får 
beaktas i investeringsbudgeten för 2014. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
-- 
Yttrande i ärendet avges av Åke Nilsson, Rickard Norberg och 
Katharina Hahlin. 
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Kfm § 13 (forts) 
Ks § 42 (forts) Dnr 12/Ks377  043 
Tilläggsanslag för projektering av nya förskoleavdelningar  
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att utöka antalet förskoleplatser till c:a 50 st på Tallmon. 
 
att investeringskostnaden, max 1 miljon, läggs på hyran under en 10-
årsperiod 
 
att utöka verksamheten vid Vågen med c:a åtta platser och 1,5 tjänst 
genom att hyra intilliggande lägenhet där investeringen, max 500 tkr, 
läggs på hyran under en 10-årsperiod 
 
att nödvändiga utomhusåtgärder som inte ryms i budget för 2013 får 
beaktas i investeringsbudgeten för 2014. 
-- 
Kfm 2013-04-22 
Yttrande i ärendet avges av Åke Nilsson, Margaretha Löfgren, Göran 
Jonzon och Jonny Kärkkäinen. 
 
Mikael Österberg begär ajournering. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
att ajournera sammanträdet mellan 11.00--11.20. 
 
Därefter avges yttrande av Rickard Norberg, Hans Eriksson, Katharina 
Hahlin, Annika Andersson, Mikael Österberg, Maria Lundqvist och 
Viveka Abramsson. 
 
Kommunchefen Karl-Johan Ottosson lämnar en redovisning över hur ett 
byggprojekt fortlöper, från projektering, upphandling, kostnadsupp-
följning till slutbesiktning. 
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Kfm § 13 (forts) Dnr 12/Ks377  043 
Tilläggsanslag för projektering av nya förskoleavdelningar  
 
Jonny Kärkkäinen begär ajournering. 
Yttrande avges av Ulf Grahn, Mikael Fjällstedt och Agneta Lindström-
Berg. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att ajournera sammanträdet mellan 14.15--14.25. 
 
Efter det sammanträdet återupptagits yrkar Åke Nilsson att 
kommunfullmäktige bör besluta  
 
att utöka antalet förskoleplatser till c:a 50 st på Tallmon, 
 
att utöka verksamheten vid Vågen med c:a åtta platser,  
 
att anvisa erforderliga medel, 1,5 Mkr, ur det egna kapitalet. 
 
Jonny Kärkkäinen, Maria Lundqvist och Göran Jonzon yrkar bifall till 
Nilssons yrkande. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Åke Nilssons förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att utöka antalet förskoleplatser till c:a 50 st på Tallmon, 
 
att utöka verksamheten vid Vågen med c:a åtta platser,  
 
att anvisa erforderliga medel, 1,5 Mkr, ur det egna kapitalet. 
-- 
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Kommunstyrelsen 

 
 
Kfm § 14 
Ks § 52 
Ks § 8 
Au § 448 
Ks § 173 
Au § 330    Särsk.bilaga 
Au § 284  Dnr12/Ks287  459 
Avfallsplan. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2012-08-21 
Vilhelmina kommun har i samråd med grannkommuner tagit fram 
förslag till avfallsplan. 
Arbetet är grundat på Handbok i kommunal avfallsplanering. 
 
Under planprocessen har samråd och förankring skett med Länsstyrelsen 
i Västerbotten. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att återuppta ärendet till behandling vid arbetsutskottets sammanträde 
2012-09-11. 
---- 
Au 2012-09-11 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att fastställa upprättat förslag till avfallsplan. 
-- 
Ks 2012-09-26 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR  
 
att uppdra till kommunkansliet att ställa ut förslaget till avfallsplan fram 
till 2012-12-01. 
-- 
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Kfm § 14 (forts) 
Ks § 52 (forts) 
Ks § 8 (forts) 
Au § 448 (forts) Dnr12/Ks287  459 
Avfallsplan. 
 
Au 2012-12-11 
Inga yttranden har inkommit efter utställningstidens utgång. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att fastställa upprättat förslag till avfallsplan. 
-- 
Ks 2013-01-23 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR  
 
att remittera planen till de politiska partierna och till Miljö- och 
byggnadsnämnden med en remisstid till 2013-03-25. 
-- 
Ks 2013-03-27 
 
Yttrande har inkommit från Politiskt alternativ 2013-03-24. 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör förslå kommunfullmäktige  
 
att fastställa upprättat förslag till avfallsplan  
 
att åtgärder och målen som beskrivs i avfallsplanen är underställda den 
av kommunfullmäktige årligen fastställda budgeten. 
 
Yttrande i ärendet avges även av Tommy Streling. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunstyrelsen beslutat bifalla Nilssons förslag. 
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Kfm § 14 (forts) 
Ks § 52 (forts) Dnr12/Ks287  459 
Avfallsplan. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar att 
 
att fastställa upprättat förslag till avfallsplan  
 
att åtgärder och målen som beskrivs i avfallsplanen är underställda den 
av kommunfullmäktige årligen fastställda budgeten. 
-- 
Kfm 2013-04-22 
 
Åke Nilsson meddelar att avfallsplanen utarbetas av flera kommuner 
tillsammans. Under handläggningstiden har framkommit att ett antal 
ytterligare kompletteringar är erforderliga, varför Nilsson yrkar att 
kommunfullmäktige bör besluta att återremittera förslaget till avfallsplan 
till kommunstyrelsen för ytterligare beredning. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att återremittera förslaget till avfallsplan till kommunstyrelsen för 
ytterligare beredning. 
----- 
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Kfm § 15 
Ks § 54 
Au § 9  Dnr12/Ks455  600 
Översyn av ledningsorganisation i förskola och grundskola 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-01-08 
Utbildningsnämnden överlämnar förslag till ledningsorganisation. 
 
Utbildningsnämnden beslutar 2012-12-12, § 85 att föreslå 
kommunfullmäktige anta föreslagen ledningsorganisation inklusive S 
och V:s förslag. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar    
 
att föreslå kommunfullmäktige besluta att anta föreslagen 
ledningsorganisation inklusive S och V:s förslag. 
-- 
Ks 2013-03-27 
Utbildningsnämndens arbetsutskott har 2013-03-06, § 17 beslutat 
att utifrån inkomna synpunkter föreslå kommunfullmäktige fatta beslut 
om följande ledningsorganisation för för- och grundskola. 
- 1,0 tjänst som rektor tillika förskolechef för fjällskolorna 
- 2,0 tjänster som förskolechef för förskolan 
- 0,5 kanslitjänst för förskolan 
- 3,5 tjänster som rektor, rektor tillika förskolechef respektive 

biträdande rektor i grundskolan. 
- 2,0 kanslitjänst i grundskolan 
- 0,5 tjänst som förvaltningsstöd/utredningssekreterare 
- 0,4 samordningstjänst (bl a förberedelseklass, elevhälsa och särskola) 
- 0,8 kanslitjänst på förvaltningen 
- 0,10 musikledartjänst 
- 0,5 tjänst på läromedelscentralen. 
 
att den nya organisationen träder i kraft fr o m 2013-08-01 
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Kfm §   15     (forts) 
Ks § 54 (forts) Dnr12/Ks455  600 
Översyn av ledningsorganisation i förskola och grundskola 
 
Bengt Bergsten anmäler jäv och deltar därför inte i detta ärendes 
handläggning eller beslut. 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör föreslå kommunfullmäktige  
 
att anta förslag till ny organisation för förskola och grundskola enligt 
utbildningsnämndens förslag 
att delegera till utbildningsnämnden att fatta beslut om fördelningen av 
de olika underliggande ansvarsområdena. 
 
Gunilla Prång och Mikael Österberg yrkar bifall till Nilssons förslag. 
 
Tommy Streling och Rickard Norberg yrkar att kommunstyrelsen bör 
besluta att återremittera ärendet för ytterligare beredning. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Ingrid Ericsson. 
 
Tommy Streling begär ajournering under 10 minuter. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att ajournera sammanträdet under tio minuter. 
 
Efter det att sammanträdet återupptagits prövar ordförande om ärendet 
ska avgöras idag eller och det ska återremitteras. 
 
Efter avslutad genomförd proposition finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat avgöra ärendet idag. 
 
Tommy Streling och Rickard Norberg reserverar sig mot beslutet 
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Kfm § 15  (forts) 
Ks § 54 (forts) Dnr12/Ks455  600 
Översyn av ledningsorganisation i förskola och grundskola 
 
Ordförande ställer därefter Åke Nilssons förslag under proposition. 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunstyrelsen 
beslutat bifalla Åke Nilssons förslag. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar att 
 
att anta förslag till ny organisation för förskola och grundskola enligt 
utbildningsnämndens förslag 
 
att delegera till utbildningsnämnden att fatta beslut om fördelningen av 
de olika underliggande ansvarsområdena. 
 
Tommy Streling (PA) och Rickard Norberg (KD) reserverar sig mot 
beslutet. 
-- 
Kfm 2013-04-22 
Åke Nilsson yrkar att kommunfullmäktige bör delegera till 
utbildningsnämnden att anta ny organisation för förskola och grundskola.  
Nilsson yrkar i övrigt bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Annika Andersson och Maria Lundqvist yrkar bifall till Åke Nilssons 
förslag. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Åke Nilssons förslag. 
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Kfm § 15 (forts) Dnr12/Ks455  600 
Översyn av ledningsorganisation i förskola och grundskola 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att delegera till utbildningsnämnden att anta förslag till ny organisation 
för förskola och grundskola, 
 
att delegera till utbildningsnämnden att fatta beslut om fördelningen av 
de olika underliggande ansvarsområdena. 
----- 
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Kfm § 16 
Ks § 55  Dnr 13/Ks102  712 
Samordning av förskola, skola och fritidshem 
 
Ärendebeskrivning 
Ks 2013-03-27 
Enligt beslut i kultur- och utbildningsnämnden 2011-10-25, § 97 i 
beredning av budget 2012-2014 föreslogs en utredning till samordning 
av förskola, skola och fritidshem i Nästansjö, Latikberg och Saxnäs. 
 
Fullmäktige antog 2011-11-28, 1 240 en budget för 2012-2014 
inkluderat detta förslag. 
 
2012 har frågan åter aktualiserats i samband med budget. 
 
Utbildningsnämndens arbetsutskott har 2013-01-08, § 9 beslutat 
 
att föreslå nämnden att föreslå kommunfullmäktige att besluta om 
organisation i Latikberg och Nästansjö enligt rektor Nils Fredrikssons 
förslag, 
 
att föreslå nämnden begära tilläggsanslag för ombyggnation av lokalerna 
i Latikberg och Nästansjö, 
 
att överlämna ärendet till kommunstyrelsen 
 
att uppdra till förvaltningschef Lena Oscarsson att till kommunstyrelsen 
överlämna kostnadsberäkningen. 
 
Lokalanpassningen i Nästansjö diskuteras fortlöpande och ett detaljerat 
prissatt ombyggnadsförslag ska enligt plan kunna presenteras till 
kommunfullmäktige i april. 
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Kfm § 16 (forts) 
Ks § 55  (forts) Dnr13/Ks102  712  
Samordning av förskola, skola och fritidshem 
 
Utbildningsnämndens arbetsutskott har 2013-03-26 § 26 beslutat att 
överlämna kostnadsberäkningarna samt medföljande ritningar för 
Latikberg och Nästansjö till kommunfullmäktige. 
 
Nästansjö  571 tkr 
Latikberg 457 tkr 
 
Yttrande i ärendet avges av Ingrid Ericsson, Tommy Streling och 
Rickard Norberg. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att ur investeringsbudgeten anvisa 1 Mkr för investeringsåtgärder inom 
utbildningsnämndens verksamhetsområde. 
-- 
Kfm 2013-04-22 
Åke Nilsson yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att ur 
investeringsbudgeten anvisa 1,0 Mkr för samordning av förskola, 
fritidshem och grundskola i Latikberg respektive Nästansjö. 
 
Maria Lundqvist yrkar att kommunfullmäktige bör besluta anvisa 571 
kkr ur det egna kapitalet för omorganisationen i Nästansjö samt behandla 
verksamheten i Latikberg när det beretts klart. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Rickard Norberg och Viveka 
Abramsson. 
 
Mattias Ihrström yrkar ajournering. 
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Kfm § 16 (forts) Dnr13/Ks102  712  
Samordning av förskola, skola och fritidshem 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 att ajournera sammanträdet mellan 15.00--15.05. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla Åke Nilssons förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att ur investeringsbudgeten anvisa totalt 1,0 Mkr för samordning av 
förskola, fritidshem och grundskola i Latikberg respektive Nästansjö. 
----- 
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Kristina Norman 
Bengt Ivan Lidqvist 
Socialnämnden 
Ingela Gustavsson 

 
 
 
Kfm § 17 Dnr 13/Ks93  940 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Kristina Norman, S, avsäger sig uppdraget som ordinarie ledamot i 
socialnämnden.  
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna avsägelsen, 
 
att som ny ledamot i socialnämnden utse Bengt-Ivan Lidqvist (S), 
 
att entlediga Bengt-Ivan Lidqvist som ersättare i socialnämnden, 
 
att som ny ersättare i socialnämnden utse Ingela Gustafsson (S). 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bifalla valberedningens förslag. 
-- 
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Kristina Norman 
Socialnämnden 

 
 
 
 
Kfm § 18 Pärm 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Ny ersättare i socialnämnden måste utses efter Irene Lundqvist, S, som 
avlidit. 
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att som ny ersättare i socialnämnden utse Kristina Norman (S). 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bifalla valberedningens förslag. 
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Länsstyrelsen 
 
 
 
Kfm § 19 Pärm 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Göran Lengqvist, PA, avsäger sig sitt uppdrag som ledamot i 
kommunfullmäktige.  
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna avsägelsen, 
 
att begära ny sammanräkning hos länsstyrelsen. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bifalla valberedningens förslag. 
----- 
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Conny Lövgren 
Länsstyrelsen 
Patrick Willems 
Miljö- och byggnadsnämnden 

 
 
 
Kfm § 20 Dnr 13/Ks93  940 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Conny Lövgren, FP avsäger sig sina uppdrag som ledamot i miljö- och 
byggnadsnämnden samt suppleant i Kommunfullmäktige med omedelbar 
verkan.  
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna avsägelsen, 
 
att som ny ledamot i miljö- och byggnadsnämnden utse Patrick Willems 
(FP), 
 
att hos länsstyrelsen begära ny sammanräkning. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bifalla valberedningens förslag. 
-- 
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Gun Inger Fryklund 
Länsstyrelsen 

 
 
 
Kfm § 21 Dnr 13/Ks93  940 
Valärende. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Gun Inger Fryklund, KD avsäger sig sitt uppdrag som ersättare i 
kommunfullmäktige. 
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna avsägelsen, 
 
att hos länsstyrelsen begära ny sammanräkning. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bifalla valberedningens förslag. 
---- 
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Rolf von Walden 
Patrik Nilsson 
Miljö- och byggnadsnämnden 

 
 
 
 
 
Kfm § 22 Dnr 13/Ks93  940 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Rolf von Walden, M, avsäger sig sina politiska uppdrag som ersättare i 
miljö- och byggnadsnämnden och ledamot i kommunfullmäktige från 
och med 31 mars 2013. 
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna avsägelsen, 
 
att som ny ersättare i miljö- och byggnadsnämnden utse Patrik Nilsson  
(M), 
 
att hos länsstyrelsen begära ny sammanräkning. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bifalla valberedningens förslag. 
---- 
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Conny Olofsson 
Länsstyrelsen 
Kfm 10/6 

 
 
 
Kfm § 23 Dnr 13/Ks93  940 
Valärende. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Conny Olofsson, S, avsäger sig sina politiska uppdrag på grund av 
sjukdom. 
Ersättare i kommunfullmäktige, ledamot och 2:e vice ordförande i miljö- 
och byggnadsnämnden samt ledamot i miljö- och byggnadsnämndens 
arbetsutskott.  
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna avsägelsen, 
 
att hos länsstyrelsen begära ny sammanräkning. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bifalla valberedningens förslag. 
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Ann-Kristin Norman 
Miljö- och byggnadsnämnden 
Kfm 10/6 

 
 
 
 
 
Kfm § 24 Dnr 13/Ks93  940 
Valärende. 
 
Ann-Kristin Norman, S, avsäger sig i skrivelse uppdraget som ersättare i 
miljö- och byggnadsnämndens arbetsutskott. 
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna avsägelsen. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bifalla valberedningens förslag. 
----- 
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Kfm § 25 Pärm 
Delgivningar 
 
Akademi Norr – Delårsrapport. 
Sveriges kommuner och landsting – fullmäktiges presidiedag. 
Fullmäktiges utveckling och förutsättningar. 
Stellan Gustavsson – Mail ang. Strålskyddsstiftelsen. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att lägga delgivningarna till handlingarna. 
-- 
 
 
 
 
 


